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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/23-01/23 
  URBROJ:  2170-1-03-00-23-6 
  Rijeka,  26. 04. 2023. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 1. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
1. sjednica VMO Grbci održana je 26.04.2023. godine (srijeda) s početkom u 18:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Matak Radoš, predsjednica VMO 

 Ivana Crnković, zamjenica predsjednice VMO  

 Vladimir Vuković, član VMO 

 Damir Mršić, član VMO 

 Zdenka Rački, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika s konstituirajuće sjednice VMO Grbci održane 05.04.2023. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Grbci, gđa. Katarina Matak Radoš i predložila slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
1. Informacija – normativni akti VMO Grbci 
2. Rebalans Financijskog plana VMO Grbci za 2023. godinu 
3. Planirane programske aktivnosti za 2023. godinu 
4. Razmatranje prijedloga komunalnih prioriteta (malih komunalnih akcija) za 2024. godinu 
5. Informacija na temu inicijative za izgradnjom boćališta s 4 staze – Ugovor o korištenju zemljišta 
6. Tekuća prometna i komunalna problematika 
7. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednica VMO Grbci, gđa. Matak Radoš i tajnik MO izvijestili su vijećnike o informacijama na temu 
normativnih akata VMO Grbci – Poslovnik VMO Grbci, Pravila MO Grbci i Pravilnik o nagrađivanju. 
Ukoliko Vijeće MO ima neki prijedlog za dopune ili izmjene postojećih dokumenata (iz siječnja 2019. 
godine) isti će se uputiti prema stručnim službama Grada Rijeke, odnosno Upravnom odjelu za poslove 
Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu radi pregleda formalne i nomotehničke 
ispravnosti predloženih promjena. Budući se i kod Poslovnika i kod Pravila MO možda mogu očekivati 
i određene promjene na razini cijelog Grada, odnosno svih mjesnih odbora zabilježit će se sve 
eventualne primjedbe i dopune na postojeće dokumente a do daljnjega bi se sukladno uputama radilo 
prema postojećim tekstovima budući su se oni do sada operativno pokazali zadovoljavajućim 
formalno-pravnim okvirom za nesmetani rad Vijeća MO. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te jednoglasno prihvatili 
normativne akte Vijeća MO Grbci – Poslovnik Vijeća Mjesnog odbora Grbci, Pravila Mjesnog 
odbora Grbci i Pravilnik o nagrađivanju fizičkih i pravnih osoba za doprinos u razvoju Mjesnog 
odbora Grbci. 
 
AD 2 
 
Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o potrebi usvajanja Rebalansa Financijskog plana VMO 
Grbci za 2023. godinu. Rebalansom se usklađuju planirani iznosi za prva tri mjeseca sa stvarnim 
izvršenjem, odnosno preostali dio plana raspoređen je na sljedećih devet mjeseci 2023. godine po 
novom ustrojstvu, na nove proračunske razdjele za rashode i izdatke. Ukupan zbir prihoda i rashoda 
u skladu je s usvojenim Financijskim planom VMO Grbci za 2023. godinu, odnosno nije došlo ni do 
povećanja niti do smanjenja istoga. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili Rebalans Financijskog plana VMO Grbi za 2023. 
godinu. 
 
AD 3 
 
Gđa. Matak Radoš upoznala je vijećnike s usvojenim Programom rada MO Grbci te planiranim 
programskim aktivnostima za 2023. godinu. Uz realizirani program Dočeka Zametskih zvončara i 
maškara planirani programi su: Dani Mjesnog odbora, Sportski program, Birajmo najljepšu okućnicu, 
Križevica 2023., Ekološka akcija i Doček Svetog Nikole. 
 
Zaključak: Vijećnici su kratko razmotrili planirane programske aktivnosti a posebice 
obilježavanje Dana Mjesnog odbora i Birajmo najljepšu okućnicu budući su to prvi programi za 
realizaciju a organizacijski detalji će se dogovoriti na sljedećoj sjednici. Ideja Vijeća je da se u 
sklopu programske aktivnosti Ekološka akcija dio (ili cijela) akcije organizira na trim stazi, u 
šumi-parku na kraju Dražičke ulice kako bi se realizacija čišćenja i uređenja ove zelene 
površine podigla na jednu višu razinu. 
 
AD 4 
  
Gđa. Matak Radoš upoznala je vijećnike s postupkom davanja prijedloga komunalnih prioriteta – malih 
komunalnih akcija. Vijeće je do sljedeće sjednice uzelo na razmatranje pristigle prijedloge od strane 
građana. 
 
Zaključak: Vijeće će na sljedećoj sjednici objediniti zaprimljene prijedloge od strane građana 

te nadodati svoje prijedloge i poslati ih na obradu u smislu izvedivosti i financijske procjene 

prema nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet u sklopu dokumenta 
Prijedloga komunalnih prioriteta – malih komunalnih akcija MO Grbci za 2024. godinu. 
 
AD 5 
 
Gđa. Matak Radoš kratko je izvijestila vijećnike o prethodno dogovorenom i usuglašenom mišljenju 
VMO Grbci koje je upućeno nadležnima na temu nastavka inicijative za izgradnjom boćališta s 4 staze 
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na platou iznad benzinske pumpe u Dražičkoj ulici i potrebnom sklapanju Ugovora o korištenju 
zemljišta. U dogovoru s BK Grbci upućeno je mišljenje Vijeća MO te zatražena dostava prijedloga 
Ugovora o korištenju zemljišta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 6 
 
6.1. Vijećnici su kratko prokomentirali zaprimljeni zahtjev za očitovanjem – dostavom mišljenja VMO 
za određivanjem kasnijeg završetka radnog vremena ugostiteljskog objekta, caffe bara „Alfa“ do 03,00 
sata za dan 22.04.2023.g. radi održavanja pikado turnira. Upravni odjel za gospodarstvo, razvoj, 
ekologiju i europske projekte u tijeku postupka pribavlja mišljenje mjesnog odbora na čijem području 
ugostitelj posluje. 
 
Zaključak: Sukladno jednoglasnom dogovoru svih vijećnika upućeno je pozitivno mišljenje 
VMO sa zahtjevom caffe bara „Alfa“ za navedenim određivanjem kasnijeg završetka radnog 
vremena.  
 
6.2. Vijećnici su se kratko osvrnuli na dostavljeni prijedlog od strane KD Autotrolej – da se s  ciljem 
optimiziranja broja smjena uslijed stalnih problema s brojem vozača predlaže izmjena prometovanja 
linija 3 i 3A subotom i nedjeljom na način da se dvije linije spoje u zajedničku liniju na isti način kao 
što su prometovale od 14.01.2019. godine do 06.01.2020. godine. 
 
Zaključak: Nakon razmatranja dostavljenog prijedloga i kratkog obrazloženja a sukladno 
dogovoru svih vijećnika Vijeće MO očitovalo se kao suglasno uz napomenu kako uvažavajući 
objektivne razloge KD Autotrolej, a u cilju optimizacije smjena odnosno kompletnog 
poslovanja Vijeće je suglasno s dostavljenim ali kao privremenim rješenjem. Stav Vijeća MO je 
kako su za Grbce ostale izmjene (poboljšanja) rasporeda vožnje puno bitnije (veći broj 
polazaka, češći vozni red) te da nisu riješeni češći polasci autobusne linije br. 3 u frekventnim 
satima te će se u narednom periodu Vijeće povezati s Vijećem MO Gornji Zamet kako bi se 
zajednički pronašlo bolje rješenje te se povećao broj polazaka na zadovoljstvo svih korisnika 
usluge autobusne linije br. 3. 
  
6.3. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o zaprimljenom upitu/prijedlogu građana za 
preregulacijom prometa u dijelu Ulice Košićevac. 2022. godine po dostavljenom prijedlogu s nadležnim 
službama pokrenuta je komunikacija na ovu temu i ispitivanje vlasništva dijela Ulice Košićevac radi 
sagledavanja mogućih poboljšanja, a u suradnji s TD Rijeka plus izvršena je manja preregulacija 
malog odvojka Ulice Marije Grbac iz dvosmjernog u jednosmjerni promet (odvojak Ulice Marije Grbac 
kod kućnog broja 48). Proširenje dvosmjernog dijela Ulice Košićevac i mogućnost postave znakova 
prednosti prolaska za vozila iz suprotnog smjera/prema vozilima iz suprotnog smjera nije moguće 
realizirati budući ispitivana površina nije u cijelosti gradska te na terenu nije bilo moguće izvesti bilo 
kakve izmjene koje bi povećale stupanj sigurnosti u prometu. Razmotren je i prijedlog za promjenom 
smjera prometovanja u donjem, jednosmjernom odvojku ulice. Netom nakon asfaltiranja predmetnog 
puta a prije postavljanja trenutne prometne situacije svakodnevno je bilo niz problematičnih situacija 
gdje se iz smjera Srdoča, ali i ostalih naselja zapadnog dijela grada ovaj put koristio na način da se 
radi uskog prolaza i neprilagođene brzine, čak i obijesne vožnje nesavjesnih pojedinaca u par navrata 
izbjeglo potencijalne prometne nezgode budući ovaj put često koriste i pješaci. 
 
Zaključak: Vijeće MO Grbci kontinuirano prati prometnu problematiku naselja te radi u cilju 
pronalaženja rješenja kako bi se promet kroz preuske ulice naselja Grbci što je više moguće 
rasteretio. Uz svakodnevno suočavanje s problematikom nedostatnih pješačkih zona, 
nemogućnosti izvođenja dodatne prometne signalizacije i ostalom prometnom problematikom 
Vijeće MO nastavlja zajedničkom komunikacijom i suradnjom s građanima, susjednim Vijećima 
MO i stručnim službama raditi u cilju pronalaska dugoročnog i optimalnog rješenja zapadnog 
dijela grada uz sve ostale „manje“ realizirane prometne zahvate u naselju kao što su novi 
pješački prijelazi, nova horizontalna i vertikalna prometna signalizacija, prometna ogledala i 
usporivači prometa. 
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6.4. Gđa. Matak Radoš upoznala je vijećnike sa zaprimljenim upitom/prijedlogom građana na temu 
sanacije suhozida koji se proteže od Ulice Košićevac do Ulice Marije Grbac. Suhozid je zbog svoje 
starosti i dotrajalosti u poprilično lošem stanju te je u zadnje vrijeme s obilnim kišama počeo „padati“ 
na cestu čime ugrožava sigurnost u prometu.   
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. S problematikom i zamolbom za 
sanacijom MO Grbci obratit će se nadležnom Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet. 
 
6.5. Gđa. Matak Radoš upoznala je vijećnike sa zaprimljenim primjedbama/upitima građana na temu 
prometnog opterećenja Primorske ulice, novopostavljenih kablova na stupove javne rasvjete te 
neodgovornih vlasnika pasa. S temom neodgovornih vlasnika pasa MO Grbi upoznao je komunalnog 
redara zaduženog za područje MO Grbci te će se i dalje tražiti pojačana kontrola i češće prisustvo u 
Primorskoj ulici kako bi se koliko je god to moguće dodatno poradilo na problemu i nastavilo raditi na 
njegovom rješavanju. Upit za informacijama na temu novopostavljenih kablova uputit će se 
nadležnima i zatražiti očitovanje. Pitanje prometne opterećenosti Primorske ulice, ali i ulica Marije 
Grbac i Dražičke predmet je konstantne rasprave u MO Grbci. Vijeće MO Grbci ustraje i komunicira 
da se pronađe optimalno rješenje kako bi se cijelo naselje rasteretilo prekomjernog prometa s 
naglaskom upravo na probleme kao što su nedostatne pješačke površine, neprilagođena brzina vožnje 
te mjestimično nedostatna signalizacija u svrhu zaštite svih sudionika u prometu.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Stav Vijeća MO je da će se u 
budućnosti i dalje evaluirati i pojačano tražiti načine rješavanja opisane prometne 
problematike.  
 
6.6. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o zaprimljenoj primjedbi od strane građana na visinu 
usporivača prometa u Dražičkoj ulici. Budući se trenutno izvode radovi na poboljšanju vodno-
komunalne infrastrukture iz projekta Anglomeracije Rijeka dva usporivača prometa su radi prekopa i 
izvođenja radova uklonjena. S nadležnima će se ispitati period realizacije i način ponovne postave 
usporivača prometa po završetku radova i vraćanju prometne situacije u prvobitno stanje. Od KD VIK 
Rijeka zatražit će se informacije o vrsti radova i periodu realizacije i prekopa druge kolne trake 
Dražičke ulice. 
 
Zaključak:  Vijećnici su primili na znanje navedene informacije.   
 
6.7. Gđa. Matak Radoš istaknula je i s vijećnicima prokomentirala po svom mišljenju tri najvažnije teme 
– projekta za MO Grbce na kojima smatra da Vijeće MO u ovom mandatu mora dodatno poraditi u 
svrhu očuvanja i poboljšanja kvalitete života sugrađana a to su: realizacija inicijative izgradnje 
boćališta s 4 staze u suradnji s BK Grbci, nastavak i realizacija inicijative i komunikacije na temu 
uređenja javnog gradskog parka na kraju Dražičke ulice te nastavak protivljenja MO planiranom spoju 
Ulice Tina Ujevića s Dražičkom ulicom. 
 
Zaključak: Vijećnici su se jednoglasno složili s gđom. Matak Radoš te podržali ideju pojačane 
komunikacije i zajedničkog sastanka sa susjednim Vijećima MO kako bi zajednički dodatno 
poradilo na suradnji i temi prometne problematike, pronalasku trajnog rješenja prometa kako 
Grbaca, tako i zapadnog dijela grada.    
 
AD 7 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednica VMO Grbci  
            Katarina Matak Radoš 

 


